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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 24 augustus 2021

Beleid en Uitvoering - Openbare ruimte

4 2021_B&W_00443 Nota van antwoord - Schriftelijke vragen CU toepassen 
duurzame materialen in de openbare ruimte

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer B. Harmsma, Wethouder; mevrouw T. Jongman, Wethouder; de heer M. Scheringa, 
Wethouder; mevrouw T. Bijl, Wethouder; mevrouw J.C. de Groot, Secretaris

Afwezig:
de heer J.H. Bats, Burgemeester

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
Vragen:

1:  Bent u bekend met het signaal dat sommige linten door aannemers niet worden verwijderd? Bent 
u bereid om de aannemers die zorgen voor de verwijdering van de nesten hierop te attenderen en 
aan te spreken als dit niet gebeurt? 

Antwoord:  De aannemers die de eikenprocessierupsen voor de gemeente verwijderen, krijgen de 
opdracht na verwijdering van de rupsen de linten te verzamelen en af te voeren. Als er linten blijven 
zitten in de bomen wordt de betreffende aannemer erop aangesproken en verzocht deze alsnog te 
verzamelen en af te voeren. We zien dit jaar ook een tendens dat er lintjes worden opgehangen door 
derden (buiten ons om) deze zijn niet direct bij ons in beeld. Aan het eind van het 
eikenprocessierupsseizoen (september- oktober) verwijderen onze medewerkers van de openbare 
ruimte de lintjes die zijn blijven zitten.

2:  Hebt u recentelijke nog onderzoek gedaan naar een alternatieve manier voor het markeren van de 
bomen met de eikenprocessierupsen? Zo nee, bent u bereid dit te doen? Zo ja, welke conclusies hebt 
u uit dit onderzoek getrokken?

Antwoord:  De linten hebben een signaalfunctie naar onze inwoners. Op dit moment zien we in de 
markt geen alternatief dat op een voldoende effectieve wijze passanten attenderen op de 
aanwezigheid eikenprocessierupen. We zijn bereid in het kader van circulariteit naar nieuwe minder 
milieubelastende manieren te zoeken om de bomen te markeren. 

 3: In de openbare ruimte van de gemeente Steenwijkerland wordt gebruik gemaakt van materialen 
waar nu (in sommige gevallen) al duurzamere alternatieven voor op de markt zijn (o.a 
bewegwijzering). Welke ambitie hebt u om deze alternatieven ook toe te passen in onze gemeente?

Antwoord: Eén van de sporen binnen het programma Duurzaam is ‘de gemeente geeft het goede 
voorbeeld’. Om een circulaire organisatie te zijn moeten we ook aan de slag in onze openbare ruimte. 
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De ambitie om de openbare ruimte circulair in te richten, te beheren en te onderhouden vraagt om 
een andere manier van werken. Bij alles wat wordt ingekocht voor ‘in’ de openbare ruimte zijn de 
criteria ‘circulair inkopen’ en ‘klimaatbewust inkopen’ van toepassing. In het Actieplan Maatschappelijk 
Verantwoord Inkopen ‘Gewoon Doen’ worden deze criteria uitgebreid toegelicht. De komende jaren 
gaan we verder met het experimenteren met de mogelijkheden om onze openbare ruimte circulair te 
ontwerpen en in te richten. Deze ambitie borgen wij in het grondstoffenplan dat in het najaar aan uw 
raad wordt aangeboden.

Enkele voorbeelden die al worden toegepast:

 Het composteren van het sloot- en blad afval van de gemeente. Deze compost wordt weer in 
de groenvakken van de gemeente gebruikt.

 Als pilot zijn de aluminium verkeer-parkeerborden rond het gemeentehuis nu van bamboe 
gemaakt.

Vervolg
De komende jaren gaan we verder met het experimenteren met de mogelijkheden om onze openbare 
ruimte circulair te ontwerpen en in te richten. Deze ambitie borgen wij in het grondstoffenplan dat in 
het najaar aan uw raad wordt aangeboden. 

Bijlagen
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Schriftelijke vragent aant het clllege clntflrl artkel 39 vant het Reglelentt vant Orree

Datum: 7 juli 2021
Onderwerp: Duurzame materialen in de openbare ruimte

Als we rondfetsen in Steenwijkerland zien we ze weer: de vele linten om de bomen met de 

eikenprocessierupsen. Ook zagen we op de website van de gemeente weer de volgende foto:

Wij horen dat op sommige plekken, na verwijdering van de nesten met de rupsen, de linten niet 

compleet of geheel niet worden verwijderd. Het plastc verweert en (micro)plastcs komen in het 

milieu terecht. Dit plastc heef voor de natuur en dieren rampzalige gevolgen. De ChristenUnie wil 

het college een aantal vragen stellen. 

1. Bent u bekend met het signaal dat sommige linten door aannemers niet worden verwijderd? 

Bent u bereid om de aannemers die zorgen voor de verwijdering van de nesten hierop te 

atenderen en aan te spreken als dit niet gebeurd? 

2. Hebt u recentelijke nog onderzoek gedaan naar een alternateve manier voor het markeren 

van de bomen met de eikenprocessierupsen? Zo nee, bent u bereid dit te doen? Zo ja, welke 

conclusies hebt u uit dit onderzoek getrokken?

3. In de openbare ruimte van de gemeente Steenwijkerland wordt gebruik gemaakt van 

materialen waar nu (in sommige gevallen) al duurzamere alternateven voor op de markt zijn 

(o.a bewegwijzering).  Welke ambite hebt u om deze alternateven ook toe te passen in onze

gemeente? 

Jantna Drijfout

Raadslid ChristenUnie Steenwijkerland
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